

Terms and Conditions (Start with Us)

Campaign Details and Duration:

The campaign will run starting from 19 January to 22 February 2026 ("Campaign Period").

Eligibility and Entry:

New Riyadh Capital clients opened during the campaign period.

Exclusions and Disqualifications:

- Employees of Riyadh Capital, Riyadh Bank, their affiliated companies, and their relatives are not eligible to participate in the campaign.
- Any person under the age of 18 is not eligible to participate in the campaign.
- Any participant found to have violated any of the campaign's terms and conditions shall be disqualified at Riyadh Capital's discretion, and an alternate winner may be selected
- Any client who terminates their relationship with Riyadh Capital during the campaign period will be disqualified.

Prize Terms and Conditions and Disclaimer:

- All prizes are non-transferable and cannot be exchanged for any other prize in any form.
- Riyadh Capital does not require the purchase of any products or the payment of any fees to participate in the campaign and be eligible for the draw.

Prize Terms and Conditions and Disclaimer:

- Riyadh Capital will conduct (five) draws during the campaign period, at a rate of one draw per week, starting from 25 January 2026.
- Clients who win in any draw during the campaign period will not be eligible to participate in subsequent draws within the same period.

Announcement of Winners and Publicity:

- Riyadh Capital reserves the right to announce the winners' names through any medium it deems appropriate, including but not limited to the Riyadh Capital's website, digital channels, and social media platforms.
- By participating in the draw, clients grant Riyadh Capital the right to use their name in any media for notification and promotional purposes.
- By accepting the prize, the winners agree to the use of their image or audio/visual recordings for media purposes without further compensation.

Additional Rights of Riyadh Capital:

Riyadh Capital reserves the right to verify client information and eligibility, and to exclude any participant from the draw in the event of incorrect information or any or non-compliant activities.

شروط وأحكام (خُلي بدايتك معنا)

تفاصيل الحملة ومدتها:

تسري الحملة من تاريخ 19 يناير 2026م وحتى 22 فبراير 2026م ("فترة الحملة").

الأهلية والدخول على السحب:

عملاء الرياض المالية الجدد خلال فترة الحملة.

الاستثناءات والاستبعاد:

- لا يعدّ مؤهلاً للمشاركة في الحملة أيّاً من منسوبي الرياض المالية وبنك الرياض والشركات التابعة له وأقاربهم.
- لا يعدّ مؤهلاً للمشاركة في الحملة أي شخص يقل عمره عن 18 عاماً.
- يستبعد من السحب أي شخص يتبين أنه خالف أيّاً من الشروط والأحكام الخاصة بهذه الحملة وفقاً لتقدير الرياض المالية، وقد يتم اختيار فائز بديل.
- يستبعد من السحب أي عميل أنهى علاقته مع الرياض المالية خلال فترة الحملة.

شروط الجوائز وإخلاء المسؤولية:

- جميع الجوائز غير قابلة للتحويل إلى مبالغ نقدية، ولا يمكن استبدالها بجوائز أخرى بأي شكل من أشكال.
- لا تشترط الرياض المالية شراء منتجات أو دفع مقابل للاشتراك بأي من الخدمات لغرض الدخول في الحملة والتأهل للسحب.

سحوبات الجوائز:

- ستجري الرياض المالية (خمسة) سحبات أثناء فترة الحملة، بمعدل سحب واحد كل أسبوع ابتداءً من 25 يناير 2026م.
- العملاء الذين يفوزون في أي من السحوبات خلال فترة الحملة لن يكونوا مؤهلين للمشاركة في السحوبات ضمن نفس الفترة.

الإعلان عن الفائزين:

- تحتفظ الرياض المالية بالحق في إعلان أسماء الفائزين عبر أي وسيلة تراها مناسبة، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر: موقع الرياض المالية الإلكتروني، القنوات الرقمية، ووسائل التواصل الاجتماعي.
- بمشاركة في السحب، يمنح العملاء للرياض المالية الحق في استخدام أسمائهم في أي وسيلة إعلامية لأغراض الإشعار والترويج.
- بقبول الجائزة، يوافق الفائز على استخدام صورته أو تسجيلاته الصوتية/المرئية لأغراض إعلامية وذلك دون تعويض إضافي.

الحقوق الإضافية للرياض المالية:

يحق للرياض المالية التحقق من بيانات العميل وأهليته، واستبعاده من السحب في حال وجود أي بيانات غير صحيحة أو أنشطة مخالفة.